
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 24. oktober 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 21

I finansloven 2018 blev der bevilliget 10 mio. kr. fordelt over to år til vikingeskibsmuseet i

Roskilde, som skulle bruges til at tilknytte fagkonsulenter og arkitekter, der kan bidrage til

at udvikle og beregne et konkret projekt, der på betryggende vis kan sikre vikingeskibene.

Vil ministeren give en status på dette arbejde og hvordan bevillingen er blevet udnyttet?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bertel Haarder

formand
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